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1. Godkendelse af referat (findes i Teams) 
Godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

3. Drøftelsespunkter 
3.1. Første møde efter ferien 

i. Ligger pt. 17/8 
ii. Nat/Tech er båndleder i E22 

Båndet bibeholder mødet før ferien d. 6/7 og aftaler i dagen før, om mødet 
afholdes.  

Første møde efter sommer bliver 17/8 

 

3.2. Nyt fra studiesystemer (15-30 minutter) 
i. Uniwise har vundet udbuddet i Digital Eksamen, så WiseFlow er det nye 

produkt. Der er dog en 10-dages klagefrist, som betyder, at hvis en byder 
klager, så KAN det betyde, at der ikke umiddelbart kan underskrives 
kontrakt. AU kan konstatere, at der er valgt den rette udbudsstrategi. AU 
får mere funktionalitet for færre penge. Der er på helt overordnet 
brainstorm niveau taget hul på en implementeringsplan. Båndet bliver 
involveret inden længe. TAL gør opmærksom på, at det er vigtigt at få 
afklaret snitfalden 

ii. SIS-projektet er ved at blive risikovurderet i Statens IT-råd. Det ser 
fornuftigt ud. Dog er der opmærksomhed på hhv gevinstrealisering og 
tidsplan (som rådet betegnede som konservativ. Der forventes fortsat udbud 
i september. 

iii. Den nye integrationsplatform er sat i drift, det forventes, at Digital 
Eksamens-projektet bliver et af de første, der kører over den nye platform 
(der skal laves nye integrationer også til BSS) 

iv. IDM-projektet er også kommet fint i gang. Trine er i styregruppen og 
tilbyder at dele dokumenter til evt interesserede. 

v. ExamTime – MVP-workshoppen. Mange tilbagemeldinger om, at opgaven 
er svær at forstå. Trine opfordrer til, at båndene (eller medarbejdere) tager 
kontakt til Studiesystemer og stiller spørgsmål. Der er også 
tilbagemeldinger på, at det er tidspresset. Det skyldes, at leverandøren 
nærmest ud af det blå tilbød at lave nogle AU-specifikke løsninger lige efter 
sommerferien. 

https://teams.microsoft.com/l/file/97E2E4FE-48A8-4CEF-9B6C-C69446CF6C34?tenantId=61fd1d36-fecb-47ca-b7d7-d0df0370a198&fileType=docx&objectUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd%2FDelte%20dokumenter%2FGeneral%2F2021-06-30%20Referat%20-%20UDKAST.docx&baseUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd&serviceName=teams&threadId=19:6bb6a0502e8f4c83bfe823c8108c40ef@thread.tacv2&groupId=38fe6528-526d-4c5c-84e8-55555faa1c85
https://teams.microsoft.com/l/file/97E2E4FE-48A8-4CEF-9B6C-C69446CF6C34?tenantId=61fd1d36-fecb-47ca-b7d7-d0df0370a198&fileType=docx&objectUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd%2FDelte%20dokumenter%2FGeneral%2F2021-06-30%20Referat%20-%20UDKAST.docx&baseUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd&serviceName=teams&threadId=19:6bb6a0502e8f4c83bfe823c8108c40ef@thread.tacv2&groupId=38fe6528-526d-4c5c-84e8-55555faa1c85
https://teams.microsoft.com/l/file/97E2E4FE-48A8-4CEF-9B6C-C69446CF6C34?tenantId=61fd1d36-fecb-47ca-b7d7-d0df0370a198&fileType=docx&objectUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd%2FDelte%20dokumenter%2FGeneral%2F2021-06-30%20Referat%20-%20UDKAST.docx&baseUrl=https%3A%2F%2Faarhusuniversitet.sharepoint.com%2Fsites%2FAUUVAEKAbnd&serviceName=teams&threadId=19:6bb6a0502e8f4c83bfe823c8108c40ef@thread.tacv2&groupId=38fe6528-526d-4c5c-84e8-55555faa1c85


 

3.3.  UVA-EKA-båndets helårsplan (40-85 minutter) 

Kommissoriet for båndene indeholder bl.a. en opgave med at “Udarbejde 
halvårsplan/årsplan for båndets arbejde og sende dette til orientering til LGU. 
Planen kan have forskellig karakter afhængig af båndets opgaver, fx en mødeplan, 
en emneplan, o. lign.” (link til kommissorium) 

På dette møde tages hul på arbejdet med at lave planen. Måske tegner der sig 
hurtigt en plan, måske er dette blot en første drøftelse. Der er lagt et udkast med en 
skabelon på teams. Skabelonen tager udgangspunkt i SNUK-båndets årsplan. 2. 
Helårsplan 2022-23 UVA-EKA UDKAST.docx (sharepoint.com)  

Båndet tog hul på opgaven med at lave helårsplanen og fyldte enkelte punkter ind. 
Medlemmerne opfordres til at skrive yderligere punkter på frem mod næste møde. 
Husk navn i “punktejer”. Planen tages op igen i august. Til inspiration er SNUK-
båndets helårsplan lagt på teams. 

4. Opfølgning på handlingspunkter fra sidste referat 
Intet 

 

5. Pipeline for båndmøder i foråret 2022 

“Opfølgning på systemunderstøttelse af proces ift sikring af ny problemformulering ifb 
specialer”. 

6. Evt. 

Censorkorps 

KEK oplyser, at censorkorps på HE er, så tyndt besat, at der ad-hoc beskikkes censorer. Det 
har ikke været muligt at tiltrække et tilstrækkeligt antal censorer. NAT/TECH har den 
samme udfordring. Det lader til, at censorformændene nok har været lidt grundige i 
oprydning. 

Mundtlige eksamener virtuelt. 

Post-corona er der en stigende efterspørgsmål efter muligheden for at aflægge mundtlige 
eksamener virtuelt, både fra eksaminatorer, studerende og især censorer. Det ser ud til, at 
punktet behandles på UU i efteråret. 

 

https://aarhusuniversitet.sharepoint.com/:b:/r/sites/AUUVAEKAbnd/Delte%20dokumenter/General/1.%20Kommissorium%20for%20tv%C3%A6rg%C3%A5ende%20b%C3%A5nd_jan2022.pdf?csf=1&web=1&e=dtzEPo
https://aarhusuniversitet.sharepoint.com/:w:/r/sites/AUUVAEKAbnd/_layouts/15/Doc.aspx?action=editNew&sourcedoc=%7B05a212aa-a020-49df-95ae-53d8a0ab224a%7D&wdOrigin=TEAMS-ELECTRON.teamsSdk.openFilePreview&wdExp=TEAMS-CONTROL&wdhostclicktime=1655046008434&cid=adcbcf24-1203-46ea-ba2e-af80f54a362e
https://aarhusuniversitet.sharepoint.com/:w:/r/sites/AUUVAEKAbnd/_layouts/15/Doc.aspx?action=editNew&sourcedoc=%7B05a212aa-a020-49df-95ae-53d8a0ab224a%7D&wdOrigin=TEAMS-ELECTRON.teamsSdk.openFilePreview&wdExp=TEAMS-CONTROL&wdhostclicktime=1655046008434&cid=adcbcf24-1203-46ea-ba2e-af80f54a362e

